
  

Til KS og TR  

Referat af KS-møde torsdag den 4.1.2024 kl. 12.30 – 16.00 på kredskontoret 
Kredsstyrelse: PB/Per Breckling, CE/Christian Ellekrog, MW/Mette Wichmann, LI/Line Illum , KD/Katrine Damkier, MH/Marianne Herlufsen 

I forhold til alle punkter indtænkes de arbejdsmiljømæssige konsekvenser af evt. beslutninger. 

 

Dagsorden: 

 

Sted: Kontoret 

1. Godkendelse af referat 

 

7.12.23 

Referat: 

Der er lavet en korrektion i forhold til tilbagemeldingen fra kreds-

formandsmødet.  

2. TR 112 Endeligt program mv. 

Referat: 

Der er udsendt endeligt program for TR 112. Der kommer blandt 

andet besøg fra Magnus Te Pas.  

Derudover kommer vi ind omkring begrebet moralsk stress. Det 

er tænkt som et område, man personligt kan blive klogere om-

kring, men som også er muligt at tage med videre ud og arbejde 

med på sin arbejdsplads. 

Om fredagen er der møder i hver sin gruppe (TR/AMR), med 

hver sit tema. Derudover arbejder vi med prioteringstrekanten, 

herunder arbejdspres og mængde. 

Vi har valgt udelukkende at løse opgaverne internt uden nogen 

udefra. 

3. Generalforsamling 2024 Indledende drøftelse og planlægning 

Referat: 

Der er i marts 24 generalforsamling, som er en valggeneralfor-

samling. Forberedelse af dette: 

Skriftlig beretning emner: 

- Digitale læringsmidler og portaler.  

- Hovedstyrelsesvalg.  

- Økonomiske udfordringer og finansiering af folkeskolen 

- §17 stk. 4 udvalg.  

- Stillingsnedlæggelser.  

- Vision og politik.  

- Arbejdstidsaftale.  

- Medlemsarrangementer.  

- OK24 medlemsdebat. 

- Kongres 2023 – næstformandsvalg.  

- Ledelsesanalyse. 

- Arbejdsmiljø – gruppe og emner.  

 

Christian begynder i første omgang at skrive alle de emner som er 

muligt i næste uge, han skriver derefter ud hvilke der mangler.  

 

Vi retter en henvendelse omkring dirigentrollen, så der kommer 

styr på denne.  

 

 



4. Valg initiativ Valg af formand/næstformand i DLF, forslag 

Referat: 

Vi laver en online indkaldelse til en drøftelse, det er Christian der 

indkalder til det. Vi inviterer de andre kredse i mavebæltet.  

5. Budget 2024 i Fredericia Læ-

rerkreds 

Fortsat drøftelse, herunder inddragelse af TR 

Referat: 

 

- Vi ønsker at have en diskussion med TR omkring kredsens 

sammensætning. Hvad vil være den bedst mulige løsning? 

Skal vi fortsætte med samme antal medlemmer? Hvad er 

scenarierne hvis vi gør det ene og det andet – både opga-

veløsningsmæssig og økonomisk?  

o Vi forsøger at opstille nogle muligheder som stadig 

har diskussionen om den rette sammensætning.  

6. DLF’s 150 års jubilæum i 

2024  

Lokale muligheder 

Referat: 

- Vi vil lokalt prioritere det på følgende måde: 

o At markere det ved et selvstændigt arrangement som 

kunne være en del af vores medlemsarrangemen-

ter, samt ved vores løbende arrangementer.  

o Evt. merchandise for at markere det.  

o Det bør også markeres i fraktion 4. 

7. Personalepolitik i Fredericia 

kommune 

Orientering 

Referat: 

Hovedudvalget er i gang med at udvikle en ny personalepolitik:  

- Fleksibelt arbejdsliv. 

- Sundt arbejdsliv 

- Udviklende arbejdsplads.  

- Ansvarlig arbejdsplads.  

Vi skal arbejde med de muligheder dette giver os på kreds og ar-

bejdspladsniveau. 

8. Kommunikation Hvad og hvordan kommunikeres ud.  

 

Fokus i nærmeste fremtid. 

Referat: Kommunikation omkring valggeneralforsamlingen 

9. Senere indkomne sager A) Økonomi på skoleområdet. 

B) Ny politik for Børn, Unge og Uddannelse 

Referat: 

a) Der mangler grundlæggende økonomi til at drive skoleom-

rådet ud fra den tildeling der er. Det betyder grundlæg-

gende at almen-områdets økonomi presses voldsomt af 

udgifter til FOS, mellemkommunale tilbud samt tilskud til 

privat- og efterskoler samt manglende pris- og lønfrem-

skrivninger. Dette danner også baggrund for den mang-

lende udmelding omkring økonomi på skoleområdet. 

b) Vi udsender invitation til TR og medlemmer.  

10. Meddelelser 

 

 

Referat: 

11. Eventuelt  

Referat: 

Der er på mødet drøftet intenst den korrekte teknik omkring vanil-



jekransebagning. Skal mandlerne smuttes, og hakker man hele 

vaniljestangen i?       

     

Med venlig hilsen 

Per Breckling/Christian Ellekrog 


